
AFA Escola Pare Poveda 

 

ACTA DE L'ASSEMBLEA GENERAL 

 

Identificació de la sessió 

Número: 2/2016-2017 

Caràcter: ordinari 

Data: 22 de maig de 2017 

Horari: de 18.00 (de fet 18.15) a 19.25 

Lloc: menjador de l'Escola Poveda 

 

Hi assisteixen 

Jaume Altimira Palau (P5 i 2n), Anna Arnó Vallverdú (2n i 5è), Albert Branchadell Gallo (6è), 

Diana Carballés Martínez (1r), Beatriz Diéguez Vázquez (P3), Nuria Ferrer Coromina (P3 i 1r), 

Jorge González Batlle (P3), Maite Felipe (4t), Belén Iracheta Sánchez (P3 i 1r), Remedios 

Jiménez (4t i 6è), Vanessa Jiménez Gálvez (P5 i 4t), Jeaneth López C. (1r), Cristina Lovaina 

García (1r), Aurora Manzanares Miguel (2n i 4t), Lucía Martínez (1r), Ana M. Muñoz Carrasco 

(2n), Sergi Pérez Fructuoso (3r), Isabel Pueyo Rodríguez (1r i 1r), Sandra Puig Testa (P3 i 1r), 

Rosalía Quiroga Jato (3r), Aida Rodríguez (P3 i 1r), Elsa Rodríguez-Cabo Doria (P5 i 4t), Cristina 

Ruiz Rodríguez (P5), Jessica Rosquellas Silva (3r), Aldara Sarabia i Pilar Vergara Nieto (1r). 

 

Ordre del dia 

 

1. Lectura i aprovació de l’acta de la reunió anterior 

2. Preu del menjador 

3. Inversions del curs 2017-2018 

4. Informacions sobre extraescolars 

5. Enquesta sobre la jornada intensiva 

6. Canvis en la composició del Consell Escolar 

7. Olimpoveda 

8. Torn obert de paraules 
 

Desenvolupament de la sessió 

1 Lectura i aprovació de l'acta de la reunió anterior 

S'aprova l'acta per assentiment. 

2 Preu del menjador 

La presidenta mostra una gràfica de l'evolució del preu en els darrers cursos i informa que el 
curs que ve el preu del menú serà 6,00€. S'està a punt de tancar l'acord amb l'empresa. 

3 Inversions del curs 2017-2018 

La presidenta informa de les actuacions més recents i les que estan pendents d'execució. El 
farciment amb cautxú dels forats dels arbres ja s'ha fet. La reforma del menjador està en stand 



by a l'espera que el Consorci el pinti de nou. En el marc d'aquesta reforma es preveu alliberar 
la zona on ara dinen les mestres (en el futur dinaran a la sala de professorat). 

S'està estudiant la instal·lació de ventiladors a les aules que encara no en tenen. 

4 Informacions sobre extraescolars 

La presidenta explica algunes mesures que s'adoptaran arran de l'enquesta de satisfacció de 
les extraescolars. 

Expressa la intenció d'afinar l'horari d'inici de les extraescolars compartides. 

També es vol parlar amb el monitor de patinatge per trobar una alternativa a les sessions de 
patinatge que calgui suspendre per la pluja. 

Un altre tema és l'ordre i disciplina en algunes extraescolars (anglès, psico i teatre). Es parlarà 
amb els responsables. En el cas de l'anglès, un problema eren els llibres comprats i no 
utilitzats. Ja s'ha pactat que l'any que ve no hi haurà llibres de text. 

Pel que fa al judo, es proposarà recuperar la tercera hora el curs que ve, per atendre millor les 
necessitats de les criatures amb més nivell. 

Com a novetats per al curs que ve, es proposa Iniciació al francès (Sagarra) i Francès avançat 
(Poveda). Des de Sagarra també s'oferirà Expressió artística en anglès (a les tardes) i Guitarra i 
piano. Finalment també proposen una activitat de robòtica. El problema d'aquesta és el seu 
preu relativament elevat (42€). La intenció és compensar les activitats esportives amb més 
activitats de tipus artístic. L'any que ve s'haurà de veure si es mantenen cinema i teatre, que 
enguany han tingut una demanada baixa. (Lucía Martínez apunta que s'ha de veure si el teatre 
es podria fer compartit amb la Sagarra, on està més arrelada.) L'activitat de percussió seguirà 
perquè té una subvenció, a part del fet que interessa disposar d'una comparsa pròpia. Cal 
notar que les activitats compartides són sempre a la tarda. (De fet, Sagarra no fa extraescolars 
a la franja migdia.) A les preguntes del públic la presidenta explica que la inscripció es fa 
igualment a l'AFA Poveda, encara que l'activitat es faci a la Sagarra. 

5 Enquesta sobre la jornada intensiva 

La presidenta explica els antecedents de la iniciativa. Els resultats de la votació són 78 vots en 
contra de la jornada intensiva i 38 a favor. Quan es plantegi la qüestió de la jornada intensiva 
del curs 2017-2018 el representant de l'AFA al Consell Escolar votarà d'acord amb aquests 
resultats. 

6 Canvis en la composició del Consell Escolar 

Es deixa per al final. 

7 Olimpoveda 2018 

Després d'exhibir un breu vídeo, la presidenta explica la conveniència de reclutar famílies 
voluntàries que es vulguin encarregar de l'organització. 

Pili Vergara proposa fer un primer reclutament a la festa de final de curs. 

8 Torn obert de paraules 

Aurora Manzanares pregunta què se sap del cert sobre casos d'assetjament a l'escola. La 
presidenta explica les converses sobre aquest tema mantingudes amb l'escola, sense revelar 



cap dada personal. Confirma que hi ha hagut casos que es poden considerar com a tals i que 
l'escola els està tractant d'acord amb els protocols establerts. Es refereix a la conveniència de 
comunicar ràpidament a la direcció qualsevol problema en aquest sentit i no abusar del whats. 
Hi ha un petit debat sobre la qüestió. Aurora voldria que l'escola informés sobre el tema a les 
reunions d'inici de curs. 

El secretari aprofita l'avinentesa per a informar de la situació de l'institut de Vallcarca. El 
Plenari del Districte va aprovar una proposició de suport a l'institut. La idea és arribar al 
Parlament per demanar que se'n pressuposti la construcció. El dia 12 de juny una comissió de 
la coordinadora d'AMPA de Gràcia –en la qual hi ha 2 persones de la Poveda– es reunirà amb 
el Consorci, En aquest marc hi ha un petit debat sobre la possibilitat que l'escola Poveda perdi 
una línia i sobre el rumor que l'edifici actual es podria destinar a una escola-institut. 

La presidenta també informa de la situació de les Xarxes per al canvi. Estem pendents d'una 
reunió informativa que ha de convocar l'escola, en la qual és previst informar també del nou 
decret d'avaluació. 

En aquest punt arriba Jaume Altimira i podem debatre el punt ajornat. 

6 Canvis en la composició del Consell Escolar (ajornat) 

Jaume Altimira explica que deixa l'escola i per tant el Consell Escolar. . Exposa sintèticament 
les seves raons per deixar l'escola: considera que aquesta escola no fomenta un sentiment de 
comunitat educativa que integri adequadament les famílies. Hi ha un petit debat sobre la seva 
successió. Com que la persona que anava darrere seu a les eleccions (Pili Vergara) es va 
presentar a les eleccions següents i ja és membre del Consell, no té successor o sucessora. Això 
vol dir que el curs que ve la representació del sector famílies quedarà reduïda a 3 persones. 
Jessica Rosquellas –que també es baixa i subscriu les consideracions de Jaume Altimira– sí que 
té successora perquè a les seves eleccions es van presentar més persones que podran 
substituir-la. El punt de vista de l'escola és que fins a les properes eleccions no es cobrirà la 
vacant de Jaume Altimira. Potser caldria fer una consulta per saber si hi ha alguna altra solució. 

La presidenta esmenta que entre "jubilacions", baixes voluntàries i famílies que deixen l'escola 
el curs que ve la Junta tindrà  unes quantes baixes (Albert Branchadell, Isabel Pueyo, Elsa 
Rodríguez-Cabo, Jessica Rosquellas i Robert Soro). El secretari recorda que també caldrà 
renovar el representant de l'AFA al Consell Escolar. 

Es proposa aprofitar la crida per a l'Olimpoveda per a reclutar nous membres de la Junta. 

Elsa Rodríguez-Cabo recorda que les dues persones de la Junta que actualment estan a càrrec 
de la comissió Boussaina marxen. Anuncia que proposarà traspassar la responsabilitat a unes 
persones concretes. 

Belén Iracheta proposa reclutar gent per a tasques concretes, no simplement "per a ser 
membres de la Junta", que pot semblar una tasca massa feixuga. 

Arran d'un comentari sobre la baixa assistència d'Aurora Manzanares, la presidenta introdueix 
un breu debat sobre els horaris més apropiats per a les assemblees, que no arriba a cap 
conclusió. (Cal dir que l'anterior assemblea, convocada a les 19.30, va tenir 29 assistents, i la 
d'avui, començada a les 18.00, n'ha tingut 26.) 

Increïblement, al cap d'una hora i deu minuts queda substanciat tot l'ordre del dia. La 

presidenta aixeca la sessió, de la qual estenc, com a secretari, aquesta acta (l'última del meu 

mandat). 



 

El secretari 

Albert Branchadell 

 

Vist i plau 

La presidenta 

Aida Rodríguez 

 

 

Acords 

Aquesta sessió de l'assemblea general té un caràcter informatiu; per això no se sotmet cap 
assumpte a votació i no s'adopta cap acord.  

 

 

 

 

 

 

 

 


